
Title (en)
Packing container

Title (de)
Verpackungsbehälter

Title (fr)
Récipient d'emballage

Publication
EP 2058234 A1 20090513 (DE)

Application
EP 08168402 A 20081105

Priority
• DE 102007053205 A 20071106
• DE 102008007305 A 20080202

Abstract (en)
A plastic mass e.g. a viscous sealant is supplied in a cylindrical container (10) discharging through a conical tip (14) with an external thread and
a snap-removal (16) closure (17). The snap-removal closure (17) has a finger grip (20) and is removed without the use of tools. The cylindrical
container has an application jet (25) attached by a flexible tab, which is positioned with a handle (20) when not in use.

Abstract (de)
Ein Verpackungsbehälter aus einem Behälterkörper (10), der einen mit Gewinde versehenen Anschlusssfiutzen (14) aufweist, ist an dem
Anschlussstutzen mit einer Sollbruchstelle (16) versehen, an der ein Abreißteil (17) abreißbar ist. Das Abreißteil (17) weist einen Handgriff (20) auf.
Es kann werkzeuglos abgerissen werden. An dem Behälterkörper ist eine Applikationsdüse (25) angebracht, die im unbenutzten Zustand von dem
Handgriff (20) positioniert wird.
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